	Contract Variation
	تــــــعديل في فقرة العقد

	
	

	Date:
	01-AUG-2021
	01-08-2021
	التاريخ:

	Mr.
	Thomas Abraham
	    توماس أبراهام     
	السيد/

	Badge: Iqama 2034986477
	
	
	الرقم الوظيفي :

	Job Title: 
	Electrician. 
	كهربائي 
	الوظيفة       :

	Location:
	Al Khobar 
	الخبر 
	موقع العمل :

	
	

	Reference is made to your employment contract dated 01-July-1982. We are inform you the following variations with effect from 01-Aug-2021
Position 
Projects Sales Manager
Description of the Job 

According to the job description of Project Sales Manager.
Basic Salary 
3,500. SR
Housing 
1,500.SR
Other Allowance 

500. SR


	بالاشارة الى عقد التوظيف المبرم معكم والمؤرخ فى 01-07-1982، نفيدكم بأنه تم اجراء  التعديل التالي على العقد ، على أن يكون ساري المفعول اعتباراً من 01-Sep-2021.    

المسمى الوظيفي

مدير مبيعات مشاريع

الوصف الوظيفي

حسب الوصف الوظيفي لمدير مبيعات المشاريع.

الراتب الأساسي

3,500 ريال.

بدل السكن

1,500 ريال.

بدلات أخرى 

500 ريال.



	Commissions: The monthly sales commission as follows: 
(a). Commission of direct project sales: Illustrated by sales Annex Table (1-4-5) of the contract of employment. (Attachment). Same us Before no Change.
(B). Sales commissions projects indirect: It is made by the Department sales representatives, which represents 0.25% for each delegate is arriving for the Sales Target as specific sales, 
	- العمولات: تتمثل عمولة المبيعات الشهرية كالتالي:

أ(. عمولات مبيعات المشاريع المباشرة: موضحة حسب جدول ملحق المبيعات رقم(1-4-5) التابع لعقد التوظيف. (مرفق)
ب). عمولات مبيعات المشاريع الغير مباشرة: وهي التي تتم عن طريق مندوبي مبيعات القسم والتي تمثل 0.25 % عن كل مندوب يتم وصوله للهدف كما هو محدد للمبيعات، 



